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No. 50029 
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United States of America 
 

and 
 

Indonesia 

Memorandum of Agreement between the United States of America and Indonesia 

concerning the provision of assistance to the Directorate General of Air 

Communications of Indonesia (with annex and schedule). Washington, 3 April 1996, and 

Jakarta, 3 May 1996 

Entry into force:  3 May 1996 by signature, in accordance with article XII  

Authentic text:  English 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  United States of America, 24 August 

2012 

The text of the schedule is not published herein, in accordance with article 12(2) of the General Assembly Regulations to 

give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the UN 

Secretariat. 

 

 

 

États-Unis d'Amérique 
 

et 
 

Indonésie 

Mémorandum d'accord entre les États-Unis d’Amérique et l’Indonésie relatif à la prestation 

d’assistance à la Direction générale des communications aériennes de l’Indonésie (avec 

annexe et tableau). Washington, 3 avril 1996, et Jakarta, 3 mai 1996 

Entrée en vigueur :  3 mai 1996 par signature, conformément à l'article XII  

Texte authentique :  anglais 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  États-Unis 

d'Amérique, 24 août 2012 

Le texte du tableau n'est pas publié ici, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée géné-

rale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et à la pratique du 

Secrétariat dans le domaine des publications. 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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